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Folketingsmedlem Brian Mikkelsen (K) har den 16. marts 2015 stillet mig føl-

gende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. 888: 

Hvad er erfaringen, når først en privatbanestrækning er nedlagt, med hensyn 

til om der kommer tog igen eller de er lukket ned for altid?  

Svar: 

Jeg er ikke bekendt med, at driften er nedlagt på nogen privatbanestrækninger 

i de sidste 15 år, hvor regionerne og tidligere amterne har haft ansvaret for pri-

vatbanerne.  

Hvis spørgeren er interesseret i oplysninger om andre privatbanestrækninger, 

der ligger forud herfor, kan jeg opfordre til at spørgsmålet fremsendes til 

Transportudvalget og stilles som et udvalgsspørgsmål med henblik på, at det vil 

være muligt at indhente de nødvendige oplysninger til at besvare spørgsmålet.  

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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